
Jeugdsociëteit De Bijn in Kamerik 

Beste raadsleden, 

Onlangs heeft u een brief ontvangen (dd. 3 december) van omwonenden van de jeugdsociëteit De 

Bijn in Kamerik. Deze omwonenden zijn het echtpaar wonende in de stacaravan op het perceel naast 

De Bijn. Deze brief is opgemerkt door de pers (AD Groene Hart en het Kontakt) die hier beiden een 

artikel over hebben geschreven en geplaatst. Wij, het bestuur van De Bijn, willen graag door middel 

van deze brief reageren. 

Zoals u weet is De Bijn een aantal jaren gesloten geweest. Het voorgaande bestuur lukte het niet om 

gedurende de Corona-periode opvolgers te vinden en door Corona was De Bijn al gesloten. Medio 

2022 hebben wij, het huidige bestuur, de koppen bij elkaar gestoken om de jeugdsociëteit weer 

nieuw leven in te blazen. We wilden de jeugd van Kamerik weer een eigen plek geven om elkaar te 

ontmoeten, samen te darten, muziek te draaien, te feesten etc. We hebben de gemeente benaderd 

en de benodigde vergunning aangevraagd. Deze is ons verleend. Met behulp van vele vrijwilligers en 

geld van sponsoren en particulieren is afgelopen zomer De Bijn opgeknapt en onder andere voorzien 

van een nieuwe licht- en geluidsinstallatie. Ook zijn de deuren voorzien van nieuwe rubbers en sloten 

zodat het geluid niet naar buiten kan ontsnappen. Want ook wij als bestuur willen geen tot weinig 

overlast veroorzaken voor de mensen in de buurt. Op vrijdag 1 september jl. ging De Bijn weer open 

voor de jeugd. Een mooi moment.  

Op zaterdag 2 september was er een openingsfeest. Dit feest werd goed bezocht en de jeugd heeft 

een geweldige avond gehad. Aan de deur stonden twee bestuursleden die de jeugd bij de deur én 

buiten in de gaten hielden. Zij zorgden er voor dat er geen drank mee naar buiten ging, wat overigens 

het beleid bij ieder feest is. Op die bewuste avond begon de buurman (de schrijver van de brief van 3 

december) zich te roeren. Wanneer er jongeren buiten een sigaretje stonden te roken waarbij er ook 

gepraat en gelachen werd, ging hij bovenop zijn containers staan om over zijn schutting te kijken, en 

sommeerde de jongeren te vertrekken. De eerste keer vroeg hij dat nog rustig, maar daarna werd het 

ze verteld door te schreeuwen. De bestuursleden bij de deur vroegen de jongeren om rustig naar 

binnen te gaan. Er werd goed geluisterd en er viel geen onvertogen woord richting de buurman. Daar 

waren wij zeer blij mee. Even later kwamen er een paar politieauto’s het parkeerterrein opgereden. 

De buurman had blijkbaar gebeld en verteld dat er een grote vechtpartij bezig was. De agenten 

hadden al snel door dat ze voor niets uitgerukt waren en gaven een compliment dat er buiten niets 

van de muziek te horen was. De avond was voor de jeugd plezierig verlopen, en daar deden we het 

voor. 

Het feest waar de omwonenden het in de brief over hebben, ging over de Pré X-mas party van twee 

december. In de brief worden diverse aantijgingen gedaan waar we op willen reageren, omdat ze 

gewoonweg niet waar zijn.  

- Zo wordt o.a. geschreven dat er vuurwerk is afgestoken. Misschien is dit ergens in Kamerik 

gebeurd, maar niet bij De Bijn. Dit weten wij heel zeker, omdat wij dus ook bij deze avond 

met 3 volwassenen, waarvan 1 bestuurslid, vertegenwoordigd waren bij de entree. 

- Er wordt beweerd dat de buurman is bekogeld met flugel-flesjes. We hebben nog geen bewijs 

gezien, anders gaan we daar uiteraard wat mee doen.  

- En wat betreft het schreeuwen; De buurman staat heel vaak bovenop zijn containers zélf te 

schreeuwen naar de jongeren. U zult begrijpen dat dit als een rode lap kan werken. Al met al 

is de jeugd, op een enkeling na, gelukkig wel zo slim om niets terug te zeggen en weer naar 

binnen te gaan of te vertrekken. Wij hebben het vermoeden dat hij hiermee de jongeren wil 



uitdagen en hen iets wil ontlokken. Dit kunnen wij natuurlijk niet bewijzen, maar het 

plaatsten van camera’s gericht op het openbare terrein, doet dit sterk vermoeden. Wij vragen 

ons ook af of dit niet in strijd is met de wet op de privacy. 

U moet weten dat wij met plezier, veel energie hebben gestoken om voor de Kamerikse jongeren (en 

omstreken) De Bijn weer open te krijgen. Zoveel plekken zijn er in Woerden en omgeving niet waar ze 

terecht kunnen om elkaar te ontmoeten. De onware publiciteit van de afgelopen week heeft ons 

geraakt. De jeugd in Kamerik is enthousiast, vrijwillige jongeren zetten zich actief in om mooie feesten 

te organiseren. Ze leren hierbij met en van elkaar. We zullen er daarom ook alles aan doen om De Bijn 

open te houden en vragen u hierbij om ons te ondersteunen. 

 

Met vriendelijke groet, 

Erik Wiltenburg 
Voorzitter bestuur Jeugdsociëteit De Bijn 
06-46085488 
 


